

Houston Liederkranz

5100 Ella Boulevard Houston, Texas 77018 Phone (713) 957-9004
Website: www.HoustonLiederkranz.com E-mail: Houston_Liederkranz@yahoo.com

NEWSLETTER
MAY - AUGUST 2013

+++++

Liebe Leser, liebe Leserinnen!

Mit der Hoffnung, daß dieser lange Winter dem Frühling den Platz räumt, geht es am 18. Mai mit Schwung und guter Laune zum Maitanz in den Houston Liederkranz. Dieses Fest beginnt um 16 Uhr, also wieder eine Uhrzeit, die vor allem unsere älteren Mitglieder schätzen. Näheres auf unserer Webseite oder den Flyers – seid auch ihr mit dabei?

Neue Positionen füllen in meinem Team: Anne Hathaway (Hall Rental) und PR teilen sich Petra Gebert (Anzeigen, Announcen) und Margaret Stenborg (flyer design). Welches Mitglied mit Freude am Dekorieren würde denn gerne dieses Komitee übernehmen? Viele fleißige Hände werden aufgerufen und gebeten sich der "Putzgarde" unseres Arbeitstages = Frühjahrsputz, anzuschließen. Näheres siehe unten.

Von ganz besonderer Bedeutung ist das bevorstehende Saengerfest des Deutsch-Texanischen Saengerbundes, welches am 4. und 5. Mai 2013, Gastgeber Houston Saengerbund, stattfindet. Der Ort ist: South Shore Harbour Resort in League City, Tx. Das gibt euch Mitgliedern die Möglichkeit euren Chor nebst vielen anderen hier genießen zu können. Auskunft und Eintrittskarten bei: Irene und Guenther Pflingsten 281-890-8232.

Alles Gute, bis zum nächsten Mal – und beim Maitanz stossen wir dann mit einem Gläschen Maibowle an,
Irene Pflingsten, HLK Präsidentin

Dear Readers,

In hopes that winter has finally cleared the way for a glorious spring I invite all of you to the May Dance on Sat., May 18, 2013 at 4 pm. This early starting time has become popular with our senior members to avoid driving at night. You will find all the details on our website or ask anyone for a flyer- won't you join us.

Welcome to new Committee Chairs: Rentals Anne Hathaway PR: Petra Gebert for newspaper ads and Margaret Stenborg flyer design and distribution. I would like to appeal to anyone with a knack for decorating to head this effort. We all enjoy a nicely decorated hall for our events – who can help? Also needed are many hands for our "Spring Cleaning" an annual event at the HLK. Details below.

Of special interest is the upcoming Saengerfest of the Deutsch-Texanischer Saengerbund hosted by the HSB on May 4 and 5, 2013 at South Shore Harbour Resort in League City, Tx. This is the perfect opportunity for you members to hear and enjoy your Houston Liederkranz Choir as well as many others from around the state. More information and admission tickets: Irene und Guenther Pflingsten at 281-890-8232.

Best wishes, until next time and let's have a toast with a glass of Maibowle at the May Dance,
Irene Pflingsten, HLK President

Coming Events:

Apr 28, 11AM Frühlingsfest – Bellville, Texas
May 4 – 5 DTSB Sängerkonferenz, Houston, Tx
May 18, 4PM Mai Tanz HLK Hall
Jun 15, 4PM Wurstfest HLK Hall
Jun 21-22 NASB Sängerkonferenz, Milwaukee, WI
Jun 29, 9to3PM Workday HLK Hall
Jul 14, 3PM Membership Meeting HLK Hall
Jul 21, 11:30AM Frühschoppen at HLK Hall
Aug 18, 3PM Kaffee Klatsch w/Sissi II Movie
Sep 10, 7PM Singing Season Begins – Potluck
Sep 28-29 Oktoberfest at HLK Hall

Hall Rental for Houston Liederkranz Members

Members in good standing (must also be a HLK member for at least 2 years) may rent the Hall for less than one half of the regular rental fee. For more information call Anne Hathaway at 281.363.9675.

A BIG WELCOMEto new members: Phyllis Gurbach, Brittane Lewis, Britany Lovett, Harold May, Stephen Long, MaryKay McMurrugh and Dolores Taylor.

Mal wieder was kaputt? Schnell ist Ben Boike zur Stelle. Wir verdanken ihm den Einbau einer neuen A/C Anlage, sowie Reparatur an Kühltruhe und Eiswürfelmaschine in der Bar. Nächste auf seinem Plan steht die Wiederinstandsetzung unseres Kühlraumes. Merci vielmals, Ben ☺

Wohltönende Musik erklingt von einem funkelneuen Klavier, das HSB für seine Sänger erworben hat. Mit freundlicher Genehmigung wird das Klavier auch unserem HLK zur Verfügung gestellt.

Mitgliederversammlungen

Allen Mitgliedern legen wir ans Herz, sich rege an den Treffen zu beteiligen. Lasst eure Stimme hören, wer hat neue Ideen zum Wohl unseres Vereines? Zur Zeit wird eine Aufmöbelung der "Standing Rules" (z.T. 30 Jahre alt!) bearbeitet. Beschlüsse werden den Mitgliedern unterbreitet – nächste Versammlung am 14.7. 2013 um 15 Uhr.

Unter der Leitung unserer Präsidentin Irene Pflingsten unterhielt ein Tanzorchester zum Kostümfest, Seemannslieder und Shanties begeisterten bei unserer Hafen Nacht und beim Maifest sorgt eine POLKA BAND für Stimmung. Bands für das Wurstfest im Juni und, direct aus Bavaria, zum Oktoberfest "Munich Evergreens" „ stehen ebenfalls auf ihrem Plan. Ganz nebenbei ist sie sehr engagiert am bevorstehenden Saengerfest. Sie verdient euren Applaus und eure Unterstützung. Also, mitmachen bei Festen und bringt auch Gäste.

Unser traditioneller Flohmarkt im Frühjahr fand nicht statt, aber wir bitten die Mitgliedschaft ihre "Schätze" noch ein bisschen zu hüten, da wir diesen Verkauf auf den Herbst verschoben haben. Der Erlös ist immer in unserer Kasse willkommen und natürlich benötigen wir emsige Helfer. Datum wird noch bekannt gegeben.

Für besondere Verdienste und seine treue Unterstützung bei Anlässen wie Flohmarkt, Grill- und BBQ Festen, beim Frühjahrsputz, Teilnahme an Versammlungen und als unermüdlicher Ansporn und Fan unseres Chores, dem er immer wieder frohe Töne entlockt – danken wir
EHRENMITGLIED JOHN SCARCELLA
Repairs to Hall

We are indeed fortunate to have a new member, Ben Boike, who has been busy installing a new air conditioning unit, repairing the bar ice machine and the cooler in the bar storage area, and is looking into the possibility of repairing the walk-in cooler.

New Piano

Thanks to the Houston Saengerbund for the purchase of a new piano for use by the HSB Männerchor and Damenchor AND the Liederkrantz for practice and performance.

Quarterly Membership Meetings

You are encouraged to attend these membership meetings. The club needs your input, your ideas for our Club direction. The Board is undertaking the complete review of standing rules (as established by the board) to update them (some are 30 years old.) Standing Rules established by the membership will be brought up at the quarterly meetings. Our next meeting will be July 14 at 3:00 PM.

Entertainment

Entertainment Chairperson Irene is busy arranging quality entertainment for the club. An excellent dance orchestra was engaged for the Costumes; sailor songs and shanties were a hit at the Harbor Night, and now a POLKA BAND for the Mai Fest. She is working with a band for the Wurstfest and a Bavarian group for Oktoberfest, and much work on the Saengerfest. She deserves your applause and help when requested. **Attend our fun functions and bring your friends & neighbors!!**

Fall Garage Sale

Our garage sales are always good fund raising events. This year we did not have a Spring Sale, but hold on to you sale items. We plan to have a big Sale in the Fall and will let you know when. WE ALWAYS NEED HELP (**MANPOWER**) FOR THIS.

JOHN SCARCELLA, New Honorary Member

Since 2001 John was voted honorary member by the membership in January. Present at meetings, gives generously to our garage sales, BBQ's, supports workdays, and as our CHOIR DIRECTOR pleads, cajoles, and inspires heartwarming music from our choir THANK YOU JOHN!!!!!!!!!!!!!!

SCHEDULE FOR THE DEUTSCHE-TEXANISCHE SAENGERFEST 2013

Deutsch Texanischer Saengerbund
67th Saengerfest
May 4-5, 2013
South Shore Harbour Resort & Spa
2500 South Shore Blvd
League City, Texas 77573
281.334.1000

Houston Saengerbund Maennerchor, Host

Program

Saturday May 4, 2013

- 1:30 – 3:00 pm Hotel check in
- 1:30 – 2:45 pm Chorgemeinschaft rehearsal, Marina Plaza
- 3:00 – 5:00 pm Cruise Clear Lake (prepaid)
- 3:30 – 5:00 pm Chor Untertuerkheim rehearsal, Marina Plaza
- 6:00 pm Reception
- 7:00–11:00 pm Social and dinner dance with Brave Combo
and Chor Untertuerkheim, Crystal Ballroom

Sunday May 5, 2013

- 8:00 – 9:30 am Delegates meeting, Hunt Room
- 9:15 – 10:00 am Registration
- 9:45 – 11:30 am Massenchor rehearsal, Crystal Ballroom
- 11:30 – 1:00 pm Lunch, Crystal Ballroom
- 1:15 pm Opening Ceremony and Concert, Crystal Ballroom

Farewell, until we see each other again!

FURTHER INFORMATION IS AVAILABLE ON THE HOUSTON SAENGERBUND WEBSITE:

www.houstonsaengerbund.org